

2023年 HSK 考试日期

2023 年 HSK 考试日期 EXAM DATE 2023 3月18日 6月11日 9月16日 12月3日 (星期六) (星期日) (星期六) (星期日)

近照 Affix your recent passport size photo here (write your name at the back of the photo)

考生简况 APPLICAN				. ا مید ۱۳۳۱	idal n	1)!.>=) .			PC - 10 - 11		
HSK 报名只接受完整的报名表格,以及按照新加坡科思达汉语水平考试中心所要求的齐全的报名资料。 Application form must be completed and accompanied by the required documents as stated.												
姓名 (英) FULL NAME A	AS IN	N PASS	PORT/ N	NRIC (ir	BLOC	CK lette	ers)				姓名 (中) CHINESE NAM	IE (if applicable)
出生日期: DATE OF BIRTH:	-							h 12000		性别: _ GENDE	男 :R: MALE	女 FEMALE
国籍: NATIONALITY:			/ DD		月/MM			年/YYYY				
	-	若是方 origin)		上,请泊	三明原石	有国籍	s S	ingapor	e Perr	manent Re	esidence (Please	state country of
身份证/护照号码: NRIC / PASSPORT NO.:	: <u>-</u>								-	刀语年限 v long hav	: e you studied Chi	nese:
学校: SCHOOL:												妊级: _ASS:
* FOR STUDENTS ONLY	_											
联系地址: MAILING ADDRESS:												
										SII	NGAPORE ()
电邮: EMAIL ADDRESS:		最高学历: HIGHEST QUALIFICATION:										
联络: CONTACT NO.:	(手)	E机/HP) (住家/Home Tel)										
所任职机构/公司: NAME OF		职位: POSITION:										
ORGANIZATION:											-	

2023 年报名费 Registration Fees				
20	考试等级 HSK EXAMINATION LEVELS	报名费(包括消费税)* FEES (W/ GST)		
	一级 二级 Level 1 Level 2	S\$ 140.00		
	三级 Level 3 + 初级口试 Beginner Oral	S\$ 240.00		
	四级 Level 4 + 中级口试 Intermediate Oral	S\$ 240.00		
	五级 Level 5 + 高级口试 Advanced Oral	S\$ 260.00		
	六级 Level 6 + 高级口试 Advanced Oral	S\$ 290.00		
	初级口试 Beginner Oral	S\$ 100.00		
	总额 Grand Total			

	名费包含考试费和考前培训(线上直播) ·gistration fees include exam fees and online preparat	tion course (live)				
	」邮寄成绩单服务(新加坡本地普通信件,费用 \$ 5,					
	Local Score Report Delivery Service (Ordinary Mail					
_	」地址 Address:	S()				
	亲自领取 Self-Collection					
考生	E须知 EXAMINATION INFORMATION					
1.	考生参加考试须严格遵守新加坡政府最新防疫要					
2.	方可参加考试。如果抗原快速自助检测证明(se	时内的抗原快速自助检测证明(self-ART test)且结果呈阴性, elf-ART test)呈阳性,则延期至下一次 HSK 考试。				
3. 4.	考生凭本人准考证及 身份证/护照 进入考场,其他证件 考生自带 2B 铅笔、橡皮,与考试无关的用品(如书包					
٦. 5.	考试开始,迟到的考生不准进入考场,并不得要求下					
6.		连夹试等级 。 报名一旦截止,考生无法更换考试时间及要求延				
7. 8.	所提供之身份证件,仅供科思达汉语水平考试中心考					
9.		料者,如因资料填写有误而影响成绩单的资料,由考生自行负责。				
1.	taking the HSK exam.	emic prevention requirements of the Singapore government when				
2.	All candidates must be fully vaccinated. On the	day of HSK exam, a negative self-ART test result, taken within 24				
		can enter the exam room to take the exam. If the self-ART test is				
3.	positive, the exam will be postponed to the next Candidates must bring their Identification Cards/Pa	ssports, and Admission ticket on the day of examination for verification				
o.	at exam hall entrance, failing which candidates will i					
4.	Candidates are to bring their own 2B pencils and erasers. All unauthorized materials (e.g. Books, Bags, etc) are not to be					
5.	brought into the examination hall. Candidates who are late will not be allowed to sit for the examination once the examination has started and will not be					
	allowed to postpone the examination or any replacement examination.					
6.	All fees paid are non-refundable nor transferable . <u>postponement</u> is allowed after the close of the regist	No change of examination level is allowed once payment is made. No ration period				
7.		the exam venue and time (The examination will commence only if the				
	minimum required number of candidates is reached).					
8. a	Identification Card/Passport provided for HSK Co	entre (Crestar) to confirm candidates' identity. Vided or stated in the registration form is correct. Candidates will have				
٥.	to bear the responsibility if any wrong information aff					
签名	SIGNATURE					
	角认我已经阅读并接受"考生须知"中的各项规则					
	•	and conditions stated in "Examination Information".				
	情人/家长签名:	日期:				
Sig	nature of Applicant/Parent:	Date:				
备》	£ 1 Remark 1					
	二报名及付费步骤:					
	1) 官网下载报名表填写并签名。					
	(2) 电邮报名表格至: hskform@crestar.com.sg					
	(3)考试中心收到报名表后发给考生付费二维码。 (4)考生通过 PayLah 或 PayNow 付款。					
(4) 考生通过 PayLan 或 PayNow 行款。 (5) 考试中心收到报名费后开立收据并电邮给考生。						
Online Registration Methods:						
 Download and complete the registration form on the HSK official website. Email the completed registration form to hskform@crestar.com.sg 						
 After receiving the registration form, the payment QR code will be sent by HSK Centre (Crestar) to the examinee/student for payment. 						
4) Candidates/students can make the payment via PayLah! / PayNow.5) After receiving the payment, HSK Centre (Crestar) will issue and email the official receipt to the applicant.						
备注 2 Remark 2						
	我愿意接收由新加坡科思达汉语水平考试中心发出的有关华文课程通知及相关资讯的电话、电子邮件或短信。 I hereby agree to receive all the information of Chinese Language Courses via call, email or sms from HSK Centre					
	ereby agree to receive all the information of Chin estar).	ese Language Courses via call, email or sms from HSK Centre				
•	青人/家长签名:	日期:				
Sig	nature of Applicant/Parent:	Date:				